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متن پرسش

باسمه تعالی با عرض سلام خدمت استاد عزیز؛ ضمن آرزوی موفقیت در تمام شئون خدمتتان عرض

کنم که جرا در مباحث امام زمان عجل االله تعالی فرجه و یا تفاسیر قرآن کمتر از احادیث استفاده می

کنید با توجه به اینکه مرحوم علامه در تفسیر خود از روایات خیلی استفاده کرده اند؟

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: حضرت علامه در تفسیر آیات با نظر به روایاتی که ذیل آیات هست نظر خود

را به صورتی جمعبندیشده از آیات مطرح میکنند و ما بیشتر سعی داریم همان نگاه جمعبندیشدهی

علامه را شرح دهیم. و در مورد مباحث مربوط به حضرت صاحبالأمر«عجلااللهتعالیفرجه» علاوه بر

مباحثی که سعی دارد وجود مقدس حضرت را هماکنون در عالم اثبات کند، در بقیهی مباحث سعی ما

آن است که جایگاه روایات مربوطه را تبن کنیم. موفق باشید


